使用說明書 **BLUETOOTH MICROPHONE SPEAKER** 藍牙音 MPHBS0:

*太產品以實物为准

請在使用前仔細閱讀此說明書



1、 產品描述 Product Description

1、	產品描述 Product Description · · · · · · · · · 1	
2、	特點 Features · · · · 1-2	
3、	藍牙技術參數 Bluetooth Technology Parameter · · · · · 2-3	
4、	按鍵功能列表 Key Button Function List · · · · · 4	
5、	功能說明 Functional Specification · · · · · 4-6	
6、	低電關機 Low Power Off · · · · · 6	
7、	充電狀態 Charging Condition · · · · 6	
8、	指示燈 LED Light · · · · · 7	
9、	使用建議 Using Suggestion · · · · · 7	
10、	音響充電 Charging Speaker · · · · · 7-8	
11、	保養及維修 Maintenance and Repair · · · · 8	
12、	保修條款 Terms of Warranty · · · · · 8	

目錄

MPHBS01是一款帶麥克風、低功耗、高效率、高集成度的藍牙音 響。藍牙模組采用了CSR BC8 芯片, 為客戶提供了高品質的音質和 兼容性: 音響內置聚合物鋰電池, 攜帶非常方便, 也可用於免提通 話,產品適用於支持A2DP協議的藍牙設備。藍牙無線傳輸距離在

MPHRS01 is a low power consumption, efficient, highly integrated Bluetooth speaker with microphone. The Bluetooth module uses CSR bc8 chip which provides high quality sound and compatibility for customer: lithium polymer battery is built inside. It is very convenient to carry and also can be used for hands - free calls. This product can be used for the Bluetooth device that supports A2DP Protocol. The Bluetooth wireless transmission distance is about 10 meters.

2、特點 Features

帶麥克風、低功耗、高效率、高集成度、高品質音質的藍牙音響 With microphone, low power, high efficiency, high integration and high quality Bluetooth speaker. 符合藍牙4 0版本規範 Comply with Bluetooth 4.0 version specification

支持A2DP v1.2, AVRCP v1.4 Support A2DP v1.2, AVRCP v1.4 HFP v1.6 wideband speech

復位功能,若出現死機現象,可以同時按下加減音量鍵(小於2秒)

一個電源開闢和三個輕觸按鍵 PRFV/VOI -. P/P/S. NFXT/VOI + One power switch and three buttons 'prev/vol- p/p/s_next/vol+ 2個指示燈,一個藍色藍牙指示燈一個紅色充電指示燈

類率響應, 20Hz-20KHz

信噪比: 60db

Signal-to-noise ratio: 60db

藍牙版本 Bluetooth version	V4.0
頻率 Frequency	2.4GHz-2.480GHz
最大輸出功率 MAX Output power	CLASS 2

接收靈敏度

sensitivity

距離 Distance

藍牙協議

supply

Bluetooth

DC 3.0V-4.2V

待機電流

Standby currer

Receiving

-80dBm<0.1%BFR

支持 Support MP3, SBC.

關機雷流

<0.1mA

Shutdown current

HEPV1 6 A2DPV1 2 AVRCPV1 4

When the speaker is not working properly, you can reset it by short pressing plus and minus keys (less than 2 seconds)

2 indicator lights 1 Bluetooth indicator light and 1 red charging

Frequency Response : 20hz-20khz

3. 藍牙技術參數 Bluetooth Technology Parameter

藍牙版本 Bluetooth version	V4.0
頻率 Frequency	2.4GHz-2.480GHz
最大輸出功率 MAX Output power	CLASS 2

建功能	按鍵方式 Key button mode	
(滅	短按 Short press	上一曲 Previous track
-key	長按 Long press	減音量 Reduce volume
子鍵 ietooth	短按 Short press	播放/暫停音樂,接聽/掛斷電話 Play/Pause, Answer/Hang up the call
etootn /	長按 Long press	進入配對狀態 Pairing mode
nt) !	短按 Short press	下一曲 Next track
+key	長按 Long press	加音量 Increase volume
	加減鍵音量一起短按小於2秒 Plus and minus keys short press	使音響複位 Reset
	加減鍵音量一起長按大於3秒 Plus and minus keys long press	使音響關機 Shut down
東開闊	阳機	ON
ower vitch	MET AND	OFF

- (1) 電源開闢網至開機狀態。這時可以聽到開機的提示音。開機後 音響會在5秒內自動搜索上次關機的設備,如若沒有搜索上次關機的 設備。會自動准入配對模式藍色指示燈快速閃爍
- (2) 然後打開您的手機或電腦藍牙模式,搜索到MPHBS01設備

E C	按鍵方式 Key button mode	
	短按 Short press	上一曲 Previous track
у	長按 Long press	減音量 Reduce volume
th	短按 Short press	播放/暫停音樂,接聽/掛斷電話 Play/Pause, Answer/Hang up the call
uı	長按 Long press	進入配對狀態 Pairing mode
1	短按 Short press	下一曲 Next track
зу	長按 Long press	加音量 Increase volume
	加減鍵音量一起短按小於2秒 Plus and minus keys short press	使音響複位 Reset
	加減鍵音量一起長按大於3秒 Plus and minus keys long press	使音響關機 Shut down
相	阳機	ON

5、功能說明

4. 按鍵功能列表 Kev Button Function List

911	按鍵方式 Key button mode	
	短按 Short press	上一曲 Previous track
/	長按 Long press	減音量 Reduce volume
h	短按 Short press	播放/暫停音樂,接聽/掛斷電話 Play/Pause, Answer/Hang up the call
,,,	長按 Long press	進入配對狀態 Pairing mode
	短按 Short press	下一曲 Next track
у	長按 Long press	加音量 Increase volume
	加減鍵音量一起短按小於2秒 Plus and minus keys short press	使音響複位 Reset
	加減鍵音量一起長按大於3秒 Plus and minus keys long press	使音響關機 Shut down
1	間機	ON

(免提功能,為開車用戶提供方便)

Functional Specification

的提示音, 在最小音量時為靜音

就可聆聽美妙的音樂了

- 1 Turn the power on and you will hear the indicate sound. Then the speaker will search for the device in 5 seconds. If it doesn't, it will automatic switch to the pairing mode. The blue indicator light will
- 2. Then turn on the Bluetooth mode in your cell phone or computer Search for MPHBS01 device and select connection (if there shows password is required please insert 0000). When the pairing is successful, the Bluetooth light will flash slowly. Please turn on the media player in your cell phone or computer and you can enjoy the music.

後、選擇連接、(如若手機提示雲要輸入家碼、請輸入0000)配對成

功 蕨牙IFD准入慢閃狀能 此時請你打閱王機或雷腦的音樂播放器

(3) 家戶在聆聽音樂時,可短按加音量鍵,選擇下一首音樂,短搭

(4) 客戶在聆聽音樂時、覺得音量不合適時、可通過長按加鍵或長

按減鍵,調節到合適的音量位置,音箱在最大音量時,會發出滴一聲

(5) 手機和音響連接成功後,如果有電話機入時,可短按藍牙鍵為

接聽電話功能,想掛斷電話時可再次按藍牙鍵即為掛斷電話功能

減音量按鍵,選擇上一首音樂,短按藍牙鍵為播放/暫停功能

- 3. When the music is playing, short press +key to choose next track or short press -key to choose last track. Short press Bluetooth key is play/pause function.
- 4. When the music is playing, user can adjust the volume by long press +key or -key. When the volume is in its maximum, you will hear an indicate sound whereas no indicate sound for the volume in its
- 5. After the connection is made, you can press the Bluetooth key to answer the call if someone calls you and you can also press the Bluetooth key again to hang up the call. (This hands free function is convenient for driving users.)

音響在打開狀態,電池電量在3.0V以下時,音響會自動進入關機狀態。 When the speaker is on and the battery is below 3.0V, the speaker will be off.

7、 充電狀態 Charging Condition

light will go off when the power is full.

6. 低雷關機功能 Low Power Off

通過音響帶的電源連接線。一端連接電腦或5V USR電源。一端連接 音響、即可給音響充電、充電時紅色I FD點高、充滿後紅色I FD頃

10、音響充電 Charging Speaker

在首次使用藍牙音響之前,用戶需要進行首次充電,完全充滿需要 When the speaker is charging, the red light will be on and the red 2個小時。

8、指示燈 LED Light

指示燈 LED light	配對 Pairing	配對成功 Pairing succeed	待機 Standby	充電 Charging	充滿電量 Power full
藍色 blue	快速閃爍 Quick flash	慢閃 Slow flash	1秒閃爍 1次flash once per second		-
紅色 red				長亮 Light on	熄滅 Light off

9、使用建議 Using Suggestion

If the battery power is too low you are unable to turn the speaker on

Then you should charge the speaker. If the user does not use the

speaker often, please charge the battery once a month in case the

battery will run out and affect the working life of the battery.

如果雷池雷量過低,會導致無法開機,開機後立刻自動關機,此時您 雲栗給音箱充電

如果用戶不經常使用音箱時, 建镁一個月給電池充一次電, 避免電池 電量完全耗盡,影響電池的使用壽命。

我司提供本產品3個日保修服務。

11、保養及維修 Maintenance and Repair

(2) 請檢查您的王機具否配對上藍牙音響

(3) 請檢查您的充電器或數據線是否捐壞

If your Bluetooth speaker unable to play the music

please charge your Bluetooth speaker

please check if your mobile is in pairing mode

please check if your charger or cable is damaged

加里你的蕨牙音響無法播放音樂

(1) 請為您的藍牙音響谁行充電

Our company will provide 3 months warranty.

hours to reach the full power.

12、保修條款 Terms of Warranty

我司提供木產品3個日保修服務。但因人為捐懷和使用公質充電哭道 致危險和產品損壞的, 我司將不承擔責任, 謝謝合作

Before the first time to use the Bluetooth speaker, the user is

suggested to make the first fully charge of the speaker. It will take 2

Our company will provide 3 months warranty. If the product is

damaged by people or low quality of charger, our company will not take any responsibilities. Thank you for your cooperation.



Federal Communications Commission (FCC) Statement

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Warning: Changes or modifications made to this device not expressly approved by Shenzhen CCA Electronic Factory may void the FCC authorization to operate this device.

Note: The manufacturer is not responsible for any radio or tv interference caused by unauthorized modifications to this equipment. Such modifications could void the user's authority to operate the equipment.